

## Referat af møde i Cyklistforbundet Horsens

Mødet blev afholdt mandag den 4. september 2023 kl. 19:00 – 21:00 hos Dennis, Langelinie 4C.

Deltagere: Leif Nielsen, Dennis Mac Iver, Gert Skov Rasmussen, Lisbet Vincentzen, Jørgen Refshauge. Afbud fra Chris W. Strandby.

Landsmøde: Gert og Leif deltager i landsmødet i Fredericia, 28. oktober 2023. Lisbet melder til Leif og Gert, om hun har plads i kalenderen til at komme med.

Supercykelstiprojekt: Informations- og dialogmøde om supercykelstisamarbejdet i Region Midt, søndag d. 22. oktober 2023 kl. 1400-1600. Gert og Leif deltager.

Mobilitetsplan 2035: Vi har ønske om et efterårsmøde i 2023 med teknisk forvaltning angående 2035 - mobilitetsplan. Leif opfordrer os alle til at nærlæse mobilitetsplan 2035 for at være velforberedte til et kommende møde. Vi bør også prøve at grave os ned i relevante referater og andet, som kan være med til at skabe lidt mere substans hvad angår tanker og ideer i relation til 2035-planen. Gert tænkte på, om vi eventuelt kunne få hjælp fra Chatbot GTP eller andre robotter til at finde vej i Horsens kommunes informationsjungle vedrørende cykelpolitik og mobilitet.

Møde med Skanderborg lokalafdeling: Vi kan eventuelt drøfte nærmere angående møde med dem, når vi ses ved orienteringsmødet om supercykelstierne. Fokus kunne være på lokalforhold/erfaringsudveksling om store og små sager.

Næste møde: Leif skriver ud med et par datoforslag til møde hos Lisbet og Jørgen, der afholdes pr. medio oktober 2023.

Vores lokale indstik: Dennis har skåret indstikkene fint ud. Han er ikke imponeret over selve folderen. Den er kedelig. Han vil gerne prøve at lave forslag til, og senere producere, en lille ”opkvikkende” tekst, som vi kan klæbe hen over forsiden på brochurerne.

Leif vil lægge foldere ud hos cykelhandlere, minus Østbyens Cykelforretning, som Lisbet tager sig af. Hun vil endvidere lægge brocherer på biblioteket, Horsens Sund By, Sundhedshuset og lignende steder.

### Eventuelt:

Leif syntes godt om Jørgens fotosafaridokument. Kan være et lille *à propos* til 2035-planen. Kirsten Lind har kvitteret for modtagelsen heraf.

Gert foreslår, at vi lægger referater af vores lokalmøder ind på vores underside på Cyklistforbundets hjemmeside, efter godkendelse fra øvrige medlemmer (frist en uge). Jørgen ansvarlig herfor, kontakter Hanne Østergaard om fremgangsmåde.

Vi skal på vores egen lokale facebookside annoncere med, at der er landsmøde 28/10-2023. Vi opfordrer medlemmerne af Horsens lokalafdeling til at slå op forslag til punktet Eventuelt og til punktet Debat i forbindelse med landsmødet. Jørgen lægger besked ind.

Gert udtrykte et ønske om mere direkte kontakt med byrådsmedlemmer/udvalgsmedlemmer i Teknik og Miljø. Er klar over, at det vil være op ad bakke.

Referent: Jørgen